
Styrelseprotokoll  
Fredagen den  14 november 2008, kl. 16.00 
Lokal: SAS Radisson Hotell, Solna 
 
 
 
 
Närvarande: Ragnar  Bergståhl, Lennart Lindberg, Inger Larsson, Sanna Lagerman och 
Monica Kotander, 
Frånvarande: Carina Arvidsson, Malou Wallén och Lennart Larsson 
Adjungerad: Annika Hamilton 
 
1. Mötets öppnande. 
Ragnar hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 
 
2. Godkännande av dagordning. 
Dagordningen föredrogs och godkändes 
 
3. Föregående mötesprotokoll 
Genomlästes och godkändes 
 
4. Rapporter 
 - Ekonomi 
Ragnar föredrog det ekonomiska läget, vilket är mycket gott för närvarande   
 
 - Sektorer 
Hus/Täs Vi ska efter årsskiftet se över möjligheterna för att bedriva spårläggarutbildning.  
 
- Klubbar 
Några klubbar har hört av sig och bett om stöttning från distriktet p.g.a. interna 
svårigheter.  
Ragnar kontaktar klubbarna och ser över problematiken. 
 
5. Inkommande och utgående handlingar 
Styrelsen har fått in skrivelse från Matti Fagerström att han inte längre önskar 
kvarstanna i distriktsstyrelsen.  
Styrelsen beklagar detta men hoppas på att se Matti i andra viktiga uppdrag. 
  
6. VU´s godkännande och beslut 



VU har tagit beslut att föreslå styrelsen att Studiefrämjandet tar över distriktets bokföring 
från den 15:e november i år då kassören för närvarande att inte hinner med. Tidigare 
avtal med Studiefrämjandet gäller fortfarande. 
- Styrelsen godkänner beslutet. 
 
. 
 
 
 7. Höstmöte och Framtidskonferens 
 - Innehåll - Vem gör vad? 
Vi konstaterade att läget var under kontroll 
 
 8. Mötesdatum 
  - Flytt av decembermöte 
Flyttas till den 2:a december. 
 
 -Ordförandemöte 
Fråga om ordförandemöte kommer att ställas under höstmötet 
 
 - Årsmöte 
Datum bestämdes till 11 mars 2009. Plats Nacka BK 
 
9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor förelåg 
 
10. Mötets avslutande  
Ragnar avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
 
Lennart Lindberg    Ragnar Bergståhl 
Sekreterare     Ordförande 
 


